



Protokoll

Församlingsstyrelsen den 25 mars 2020

Kl. 19.00, Nävestakyrkan

Närvarande

Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT), Jörgen Örnberg (JÖ), Erik Neander (NE) och Jonas Lundkvist (JL).

1. Inledning

Mötet inleddes med en runda där vi berättade hur vår dag varit och därefter bön.

2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

5. Personal

JL berättade att det dygn för medarbetare den 24-25 mars han skulle åka på blev inställd på grund av Coronaepidemin.

6. Krisgruppen

Församlingens krisgrupp, Ethel Davidsson, JÖ, och JL, har nu sammanträtt med anledning av Coronakrisen. Utifrån Folkhälsomyndighetens rekommendationer och restriktioner så fortsätter vi att mötas till annat gäller, detta inte minst för att vi behöver något som håller öppet som ett hoppfullt tecken i väntan på att också detta ska gå över.

Styrelsen samtalande också om huruvida det finns något vi kan göra för människorna här i Ekeby nu när vi begränsas av risken för smittspridning.

Styrelsen gav JL i uppdrag att göra ett utskick till församlingen om vilka bedömningar vi gör och med frågan om vad vi kan göra för vår by och för människor omkring oss. ET fick i uppdrag att på vår Facebooksida och på sidan för Ekeby skriva om att vi håller öppet tills rekommendationerna förändras. Styrelsen bad särskilt om ledning i hur vi hanterar den här krisen framöver.

7. Diakon

Program: Vi har fått två avbokningar. Dels har Gun Hedlund skjutit fram sin medverkan med berättelser ur sin bok, och dels har Larslundskyrkan meddelat att de inte kan fira Getsemanestund med oss i påskveckan. Båda avbokningarna beror på risken för smittspridning.

8. Administration & fastighet

Kassan: Stig Olsson meddelade att vi har haft intäkter på 89 961 kr och utgifter på 105 1089 kr, vilket ger ett underskott på 15 147 kr. Han såg dock ingen oro i detta eftersom de siffrorna kommer från

ögonblicket mitt emellan löneutbetalning m.m. och det att gåvorna till församlingen kommer in i slutet av månaden.

Uthyrning av den nedre lägenheten: Kontrakt är skriven med Sofia Sundmo som flyttar in den 1/6. Lägenheten kommer då stå tom en månad vilket ger utrymme för eventuella uppfräschningar efter nuvarande hyresgäster.

9. Övriga frågor

Projektor: RD har reflekterat över slitaget det blir på projektorn då vi flyttar den fram och tillbaka mellan cafédelen och kyrksalen. Han föreslår därför att vi köper in ytterligare en projektor att ha i cafédelen. Styrelsen gav RD i uppdrag att köpa in den.

Parkering: RD lyfte frågan om när vi ska börja med ombyggnationen av parkeringen. Styrelsen gav RD i uppdrag att stämma av med de i församlingen som har stora maskiner om när det kan passa dem att dra igång.

Bidrag från samfundet: Från samfundet har en uppmaning kommit att söka bidrag. I dagsläget ser vi inte att vi uppfyller några av kriterierna som ligger till grund för sådana ansökningar.

SMAJL: EN lyfte frågan om huruvida församlingen vill ge barnen möjlighet att åka på SMAJL, vilket är avhängigt om vi får med oss några föräldrar eller andra ledare. Eftersom vi ville det fick JL i uppdrag att skriva om detta i veckomailet.

9. Nästa sammanträde

Styrelsen möts igen tisdagen den 14/4 kl 19.30 i Nävestakyrkan.

10. Avslutning

Mötet avslutades med ytterligare bön för de i församlingen som drabbas av Coronakrisen.

Ordf: Roland Davidsson

Sekr: Jonas Lundkvist